
Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

 Művelődési, Oktatási és Sport  

 Bizottsága 

 

2/2016. MOSB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 2016. január 20-ai, rendkívüli, 

nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, I. emeleti nagyterem 

 

Jelen volt: Székely Antal elnök, Farnadi Lászlóné, Jugovics József, dr. Mátics 

István, Molnár István, Orbán Ferenc bizottsági tagok 

 Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt: Szabó Mihály bizottsági tag 

 

Meghívottként jelen volt: a mellékelt jelenléti íven szereplők 

 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 óra 3 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt.  

Javasolta, hogy a meghívóban szereplő napirendet egészítsék ki zárt ülésen tárgyalandó kérelmekkel.  

 

Miután kérdés, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

5/2016. (I.20.) MOSB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

2016. január 20-ai, rendkívüli ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2016. január 26-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 
2. A MOSB 2016. évi munkatervének elfogadása 

3. Kérdés, interpelláció 

Zárt ülés: 

4. Utazási támogatással kapcsolatos kérelmek elbírálása 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

  



2 

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2016. január 26-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

 

Az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár igazgatójának beszámolója az intézmény 2015. évi 

tevékenységéről 

 

 

Takács Tímea igazgató ismertette a kiküldött beszámolóhoz képest javasolt módosításokat. Az egyik, 

hogy a beszámoló nem 2015. januárjában kelt, hanem 2016. januárjában. További módosítás a 32. 

oldalon, a rendezvényeknél nem 1020 fő, hanem 1511 fő az összlétszám. A 35. oldalra bekerült egy 

grafikon, ahol a rendezvényeknél látható, hogy 2014. és 2015. között megsokszorozódott a programok 

száma a gyermekkönyvtárban. A 36. oldalon a grafikonnál van pontosítás a fő létszámban.  

Elmondta továbbá, hogy a tavalyi évben megtörtént a könyvtár és a művelődési ház összevonása egy 

intézménybe. Akkor 1 fő (a volt igazgató) álláshelye tulajdonképpen felszabadult, hiszen mind 

Körtvélyfáy Zoltán, mind pedig ő az intézményi dolgozói voltak. 15 fő lett a státuszuk. Kérte, hogy a 

státuszuk 16 fő legyen. Az információba szeretne egy kollégát, hiszen ott a közfoglalkoztatottakkal 

nem megoldható ez a feladatellátás. Ezt a beszámolójában jelezte is. 

 

Hartmann József igazgató megköszönte, hogy január 1-jéig bizottsági tagként dolgozhatott. Jelezte, 

hogy ezentúl is szeretne részt venni az üléseken. Továbbra is szeretné, hogy hasonló vagy jobb 

együttműködés alakulna ki a két intézmény között, mint eddig  volt. Igazgató asszony beszámolójában 

is többször szerepel a Hunyadi Iskola. Véleménye szerint a gyermekkönyvtár és az iskola között jó a 

kapcsolat. Külön köszönetet mondott az intézmény által szervezett nyári foglalkozásokért, táborokért. 

Felhívta a figyelmet arra, hogy az iskolában működik a konyha nyáron is, tehát azt is igénybe lehet 

venni a táborok esetében. Megköszönte továbbá, hogy az intézmény biztosított teret az iskolai 

programoknak. Kérte, hogy ez a továbbiakban is így legyen.  

Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy egészségügyi állapotára tekintettel bejelentette a KLIK tankerületi 

igazgatójának, hogy az igazgatói pozíciójáról a megfelelő pályáztatási idő után lemond. 

Pedagógusként szeretne tovább dolgozni. 

 

Székely Antal elnök a bizottság nevében sajnálattal vette tudomásul a lemondást.  

Elmondta továbbá, hogy sokan kérdeznek rá a városlakók közül, hogy miért lett az intézménynek ez a 

neve. Sajnálatát fejezte ki, hogy a két név (Gárdonyi Géza és Kölcsey Ferenc) kikerült az intézmény 

nevéből. 

Gratulált az OKSZIK-ban elvégzett munkához. A létszámigénnyel kapcsolatban javasolta, hogy a  

költségvonzatát a Pénzügyi Bizottság vizsgálja meg és ennek függvényében kerüljön a Képviselő-

testület elé a 2016. évi költségvetés. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak 

az előterjesztésről és a plusz létszámigényről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

6/2016. (I.20.) MOSB határozata 

„Az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár igazgatójának beszámolója az intézmény 2015. 

évi tevékenységéről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár 

igazgatójának beszámolója az intézmény 2015. évi tevékenységéről” című előterjesztést.  

Támogatta továbbá az intézmény álláshelyeinek 16 főre történő emelését.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  A MOSB 2016. évi munkatervének elfogadása 

 

Székely Antal elnök ismertette a munkatervet. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a munkaterv 

elfogadásáról. 

 

A bizottság a munkatervet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

7/2016. (I.20.) MOSB határozata 

a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 2016. évi munkatervéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadta 2016. évi munkatervét. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

3. NAPIRENDI PONT:  Kérdés, interpelláció 

 

Jugovics József bizottsági tag elmondta, köztudott, hogy minden pedagógus kategóriát ugrik néhány 

év után, és akkor emelkedik a fizetése, stb. Az Oroszlányi József Attila Általános Iskolában kb. 20 

pedagógus van így. Ma megkapták a papírjaikat, és például aki osztályfőnök és munkaközösség-

vezető nem írta alá, mert a fizetése kevesebb, mint eddig volt, ugyanis elfelejtették ezeket a dolgokat 

átvezetni. Véleménye szerint ez az egész rendszer úgy rossz, ahogy van. Ugyanis ez nem az első 

probléma. Ilyen hogy fordulhat elő? Nem tudja, hogy a helyi KLIK vagy a központ hibázott-e.   

 

Ezt követően a jelenlévők a minősítési rendszerről, illetve a tanfelügyeleti rendszerről mondták el saját 

tapasztalataikat, véleményüket. 

Közben Orbán Ferenc bizottsági tag 16 óra 45 perctől 16 óra 50 percig nem tartózkodott az 

ülésteremben, ezen időszak alatt a jelenlévő bizottsági tagok száma: 5 fő volt. 

 

Hartmann József igazgató 16 óra 57 perckor távozott a bizottság üléséről. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda tájékoztatásul elmondta, hogy a képviselő-testületi két ülést közti 

előterjesztésében olvasható, hogy az ökölvívó terem felújítása befejeződik. A termet a LÜN Kft. fogja 

üzemeltetni. 
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Az önkormányzati SZMSZ 1. sz. melléklete kiegészül három új kormányzati funkció kóddal. 

Lehetőség van csatlakozni a Tata és Környéke Turisztikai Egyesülethez. Tudomása szerint a legtöbb 

turisztikai pályázathoz vendégéjszakák számát kell bemutatni.  

Kerékpárúttal kapcsolatosan is készült előterjesztés. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök a bizottság nyílt ülését 16 óra 59 

perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

 K.m.f. 

 

 

 

 Székely Antal  

 elnök   bizottság tagja 

 

 

 

  Kelemen Gabriella  

  jegyzőkönyvvezető 


